
 

P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.2.1.2020 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 29 stycznia 2020 r. 

 
 

 Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 

 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

– Karolina Cichocka. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd, 

 Inspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Urszula Dąbrowska, 

 Projektant Studium – Renata Drobny, 

 Przedsiębiorca – Kazimierz Rupiński, 

 Właściciel spornych działek – Krzysztof Witkowski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Lista gości w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji –  Dawid Bondarenko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski Komisji.  

 

Ze względu na obecność osób zainteresowanych tematem ewentualnego powstania żwirowni 

sprawa zostanie poruszona przed realizacją właściwego porządku obrad. 

 

1. Sprawy wniesione.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Wnioski Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 



Do punktu 1 – Sprawy wniesione 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

przedstawił członkom komisji postulat mieszkańców o podjęcie niezwłocznych działań  

w celu uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, aby uniemożliwić 

utworzenie żwirowni na działkach położonych pomiędzy ulicą Wiejską a Leśną. 

 

Inspektor Wydziału BI – Urszula Dąbrowska 

oznajmiła, iż na podanych działkach nie ma utworzonego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Dodała, iż studium nie przewiduje działalności wydobywczej na tych  

2 działkach. 

 

Przedsiębiorca – Kazimierz Rupiński 

oznajmił, że na terenie udokumentowanego złoża nie można nic budować. Dodał również,  

iż ustawodawca przewidział ochronę złóż. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy wskazane działki są położone blisko zabudowy mieszkalnej. Jeśli tak to,  

czy wydobywanie złóż będzie uciążliwe dla mieszkańców. 

 

Przedsiębiorca – Kazimierz Rupiński 

oznajmił, iż nie ma blisko sąsiadów, gdyż działka położona jest za torami. Założyli, że prace 

będą prowadzone w porze dziennej. Po wykonanych wydobyciach złóż, można będzie 

przeznaczyć teren do innych celów. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, czy wpływały skargi do Urzędu Miejskiego na obecnie prosperującą żwirownię  

w okolicy obwodnicy. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odparł, iż za jego kadencji nie wpływały żadne skargi. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż wspomniana żwirownia jest już prawie wyeksploatowana, a część gruntów jest 

już zrekultywowana. Kopalnia w Stożnym funkcjonuje już około 50 lat, grunty są 

rekultywowane, a mieszkańcy nigdy nie składali skarg na jej działalność. Wie z własnego 

doświadczenia, że wydobywanie złóż na działce pana Witkowskiego potrwa maksymalnie  

3 lata.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, iż korzyści wynikające z planowanej żwirowni to kwota rzędu 2-3 mln zł. Są to 

również dodatkowe miejsca pracy, dodatkowe podatki wpływające do gminy oraz 

przedsiębiorca przygotuje teren do inwestycji. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zastanawia się, czy Olecko idzie w stronę uzdrowisk czy też żwirowni. Zapytał, czy będzie to 

żwirownia o głębokości 3 x 8 m oraz czy ktoś badał czy pobliskie jezioro nie jest zagrożone.  
 

 

 



Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że tak wynika z decyzji środowiskowej. Dodał, iż odpływ ze żwirowni będzie  

w drugim kierunku, w związku z czym nie ma zagrożenia ani dla pobliskiego jeziora, ani dla 

pobliskich stawów. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zapytał jaka będzie rekultywacja po wykopanych 24 m.  

 

Przedsiębiorca – Kazimierz Rupiński 

oznajmił, że teren zostanie zrekultywowany do około – 4 m od punktu 0. Zaznaczył,  

że rozumie niepewność mieszkańców, ale zapewnił, iż wykona swoją pracę rzetelnie. 

 

Projektant Studium – Renata Drobny 

oznajmiła, iż ze względu na kopalnię plan zagospodarowania przestrzennego nie został 

przyjęty. Inwestor wystąpił o decyzję środowiskową do gminy i otrzymał odpowiedź 

pozytywną. W październiku ubiegłego roku przedłożyli zmianę studium, gdzie nie 

przewidywano żadnych kopalni, co zostało zdjęte z sesji. W związku z tym Burmistrz 

wystąpił do jej biura z pytaniem jak rozstrzygnąć najłagodniej tą sprawę. Odpowiedziała 

Burmistrzowi w taki sposób, że zostaje podtrzymany plan zagospodarowania przestrzennego. 

Prace te wspomogą zagospodarowanie tego terenu w późniejszych latach. Inwestor otrzymał 

max termin wykonania do 4 lat oraz wskazania rekultywacji terenu na jakie inwestor się  

zgodził.  

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, ile wpłynęło pieniędzy z dotychczasowo prosperującej żwirowni i na co zostały 

przeznaczone, oraz w jakim celu jest omawiany ten temat na obecnej komisji, ponieważ 

niedługo ma się odbyć spotkanie oficjalne w tym temacie. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że temat żwirowni jest omawiany na obecnej komisji ze względu na krążące  

wśród mieszkańców nieprawdziwe pogłoski na jej temat. Chciał sprostować wszystkie 

nieprawdziwe informacje w pierwszej kolejności radnym. Dochody płynące ze żwirowni 

zostaną przedstawione radnej na papierze, a zostały wykorzystane na potrzeby własne gminy. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

wytłumaczył, iż to była jego inicjatywa, aby radni jak najszybciej zostali poinformowani  

o szczegółach dotyczących planowanej żwirowni, a w międzyczasie pojawił się pomysł, aby 

przekazać je na Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy na wniosek przedsiębiorca może wydłużyć okres prac nad wydobywaniem złóż. 

 

Przedsiębiorca – Kazimierz Rupiński 

odpowiedział, że jeśli chciałby wydłużyć wydobywanie złóż procedura jest taka sama jak 

przy wnioskowaniu o nową koncesję. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

dodał, iż przedłużanie wydobywania złóż byłoby nieekonomiczne dla przedsiębiorcy. 

 

Na tym punkt zakończono. 



Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet 

sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że w związku z tym, iż w ostatnich latach sołtysi wykonują zdecydowanie więcej 

zadań i istnieje konieczność częstszych przyjazdów do urzędu, proponuje się zwiększenie 

diety o 100 zł. W analogicznej wysokości proponuje się ustanowić dietę przewodniczącym 

zarządów osiedli. W tym momencie jest tylko jeden przewodniczący. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, czy wypłaty diet sołtysom nie można by było rozłożyć na dwie części i wypłacać 

ryczałtowo. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż to będzie przedmiotem dyskusji na komisji statutowej. 

 

Innych uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, iż Nadzór Prawny Wojewody zastrzegł dwa zapisy w załączniku do uchwały  

NR ORN.0007.114.2019. Pierwszy z nich dotyczy „8. Gmina Olecko nie ponosi 

odpowiedzialności za przedmioty osobiste i wartościowe pozostawione na terenie świetlicy”, 

a drugi odnośnie podstawowych obowiązków opiekuna świetlicy. Nadzór stwierdził,  

że ustalanie zakresu czynności opiekuna świetlicy należy do Burmistrza i należy zawrzeć  

to w umowie bezpośrednio z opiekunem świetlicy. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko. 

 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu  

i lokali użytkowych. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit a ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości 

Rady Miejskiej należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 



dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Uchwała rady gminy jest wymagana również  

w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zamierzają zawrzeć 

kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Niniejsza uchwała dotyczy 

wyrażenia zgody na zwarcie kolejnych umów z dotychczasowymi najemcami,  

na pomieszczenia wykazane w załączniku do niniejszej uchwały na okres do 3 lat. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła szczegółowo projekt uchwały na podstawie załączonego uzasadnienia. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

stwierdził, że nie widzi żadnych oszczędności idących z likwidacji szkoły. Zwrócił się 

również z apelem aby każdy rodzic z obwodu SP w Kijewie otrzymał odpowiednią 

informacje o likwidacji szkoły. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyraził swoje zniesmaczenie z tego, iż każde wyjście naprzeciw mieszkańcom  

jest krytykowane. Dodał, iż utrzymywanie szkoły w Kijewie ze względów ekonomicznych  

i demograficznych jest nie racjonalne. Dodał, iż rodzice otrzymali konkretne informacje. 

Omówił spotkania z rodzicami w szkole w Kijewie i Gąskach. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, jakie są wyniki zbierania deklaracji przez Burmistrza i rodziców. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż z jednej i drugiej deklaracji wynika, że jest chętnych 19 uczniów. Budynek 

szkoły w Kijewie po ewentualnej jej likwidacji można wykorzystać w wieloraki sposób, 

czerpiąc korzyści np. z dzierżawy. Ze względu na to, iż dyrektorzy już zgłaszają ewentualną 

chęć przejścia części nauczycieli na emeryturę w ciągu najbliższych trzech lat, nauczyciele  

z SP w Kijewie będą mogli zająć ich miejsca, co również wykaże oszczędności dla gminy. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

dopytał, czy budynek szkoły w Kijewie nie zostanie sprzedany w najbliższym czasie oraz czy 

pozostawiony w nim Zespół Wychowania Przedszkolnego nie będzie kolidował  

z pozyskiwaniem środków związanych z wykorzystywaniem budynku na cele inne niż 

edukacyjne. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że nie ma w planach sprzedaży budynku oraz nie utworzy tam mieszkań 

socjalnych. Są plany aby powstało tam m.in. Centrum Pozyskiwania Środków dla 

stowarzyszeń. 

 

 



Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy podjęcie przez radnych uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji w Kijewie 

będzie decyzją zamknięcia szkoły. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż to jedynie uchwała intencyjna rozpoczynająca procedury, a ostateczna 

decyzja dopiero będzie podjęta przez radnych w kwietniu. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy jeśli szkoła nie zostanie zamknięta to czy Burmistrz będzie zobowiązany 

utworzyć wszystkie klasy jeśli zgłoszą się do nich dzieci, a obecnie nie ma ich w strukturze 

szkoły.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż ustawa obliguje go jedynie do utworzenia klasy 1. Utworzenie kolejnych 

klas jest w jego kompetencjach, ale nie jest przymusem.  

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy nie można podjąć uchwały intencyjnej w lutym, gdyż ustawa tak przewiduje. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, są dwa czynniki które należy spełnić, tj.: wspomniany termin podjęcia uchwały do 

29 lutego oraz obowiązek skutecznego powiadomienia do 29 lutego 2020 r rodziców, kuratora 

i związków zawodowych. Skuteczne powiadomienie w linii prawa oznacza to samo co 

doręczenie listu poleconego za potwierdzeniem odbioru. W związku z powyższym sesja 

nadzwyczajna może odbyć się najpóźniej w pierwszym tygodniu lutego. 

 

Innych uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie. 

 

e) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Olecka 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

przedstawił uzasadnienie, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, dotyczące bezzasadności 

skargi. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Olecka. 

 

 

 



f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu  

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego  

w ramach inicjatywy lokalnej 
 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

pokrótce przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż w uchwale zmieniającej WPF Gminy Olecko na lata 2020-2029, wprowadza się 

następujące zmiany: 

- załącznik Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” – zawiera szczegółowo wszystkie zmiany 

wprowadzone w uchwale zmieniającej budżet z dnia 31 stycznia 2020 r., 

- załącznik Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć WPF” – zawiera zwiększenie wartości o kwotę 

8.000,00 zł na zadaniu pn. „Budowa ulicy Słonecznej”; zwiększenie wartości o kwotę 

196.472,05 zł na zadaniu pn. „Budowa drogi gminnej w m. Dąbrowskie”; zwiększenie 

wartości o kwotę 65.177,97 zł na zadaniu pn. „Modernizacja energetyczna budynku 

Przedszkole z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku przy ul. Zielonej 1”; zwiększenie 

wartości o kwotę 553.542,00 zł na zadaniu pn. „Zwiększenie różnorodności biologicznej 

fauny i flory dorzecza rzeki Lega w Olecku”.  

Wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne „Budowa ulicy na odcinku od 11 Listopada  

do ulicy Produkcyjnej w tym budowę skrzyżowania typu rondo” z planem realizacji 

12.032.760,00 zł w latach 2020-2026. 

Wprowadzone zmiany nie spowodowały zmiany planowanego deficytu budżetu gminy. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2020-2029. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż dochody (ogółem zwiększa się o kwotę 1.873.067.,98 zł): 

- w dz. 921 –Kultura – zwiększa się o kwotę 1.873.067,98 zł z tytułu środków, które gmina 

wydatkowała na zadanie zakończone a nie zwrócone w roku budżetowym poprzednim przez 

długie procedury rozliczeń finansowych oraz tworząc jednocześnie paragraf w tym rozdziale.  

 



Wydatki (ogółem zwiększa się o kwotę 1.873.067,98 zł): 

- w dz. 600 – Transport – zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 196.472,05 zł na 

zadaniu pn. „Budowa drogi gminnej Dąbrowskie - droga wojewódzka nr 653”; o kwotę 

8.000,00 zł na zadaniu „Budowa ulicy Słonecznej” oraz o kwotę  699.875,96 zł wprowadzając 

jednocześnie zadanie „Budowa drogi gminnej w m. Możne”; w związku z prawidłową 

realizacją w/w zadań, 

- w dz. 750 – Administracja – przenosi się wydatki z rozdz. 75023 § 4380 w kwocie 3.600,00 

zł do rozdz. 75011 § 4380 w związku z tłumaczeniami aktów stanu cywilnego, które będą 

pokryte z dotacji przekazanej przez Wojewodę, tworząc jednocześnie paragraf w tym 

rozdziale. 

Zwiększa się plan wydatków w rozdz. 75023 § 4590 o kwotę 42.193,00 zł tworząc 

jednocześnie paragraf, a zmniejsza się o tę samą kwotę paragraf 4010, 

- w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne – zwiększa się wydatki o kwotę 350.000,00 zł na 

zadaniu „Rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku” w celu zabezpieczenia prawidłowej 

realizacji zadania oraz zmniejsza się o kwotę 150.000,00 zł z przeznaczeniem na zwiększenie 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji „Współpraca transgraniczna 

Polska- Rosja 2014-2020”, 

- w dz. 758 – Różne rozliczenia – zmniejsza się plan wydatków z rezerwy ogólnej o kwotę 

15.200,00 zł z przeznaczeniem na zwrot dotacji pobranej w nadmiernej wysokości w roku 

2018 przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku. 

- w dz. 801 – Oświata i wychowanie – zwiększa się plan wydatków o kwotę 65.177,97 zł na 

zadaniu „Modernizacja energetyczna budynku Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi 

Krasnal w Olecku przy ul. Zielonej 1”, w/w zmiana pozwoli na prawidłową realizację 

zadania, 

- w dz. 852 – Pomoc społeczna – zwiększa się plan wydatków o kwotę 15.200,00 zł tworząc 

jednocześnie paragraf w tym rozdziale. Zmiana podyktowana jest zwrotem dotacji nadmiernie 

pobranej w 2018 roku przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku, 

- w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan wydatków  

o kwotę 553.542,00 zł na zadaniu „Zwiększenie różnorodności biologicznej fauny i flory 

dorzecza rzeki Lega w Olecku”, zmiana ta pozwoli na prawidłową realizację zadania, 

- w dz. 921 – Kultura – zwiększa się plan wydatków o kwotę 150.000,00 zł na zwiększenie 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów realizacji zadania inwestycyjnego „Współpraca 

transgraniczna Polska-Rosja 2014-2020”. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko  

zapytał o kwotę 150.000,00 zł na zwiększenie dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

realizacji zadania inwestycyjnego „Współpraca transgraniczna Polska-Rosja 2014-2020”. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż są to pieniądze na remont budynku ROK-u.  

 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, dlaczego była nieprawidłowo pobrana dotacja dla WTZ. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że po kontroli w WTZ okazało się, że orzeczenia 5 uczestników są starego 

typu. Gmina musiała pokryć koszty uczestnictwa. 

 

 

 



Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, dlaczego wzrosła kwota na zadaniu „Budowa drogi gminnej Dąbrowskie - droga 

wojewódzka nr 653”. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że zaplanowana kwota w budżecie na to zadanie to 1.200.000,00 zł, a po 

przetargu 1.400.000,00 zł. Zwiększenie wynika z tego, że powstała kolizja terminów 

związanych z umowami z wojewodą i ustawami. Wedle wojewody powinni dopiero  

29 grudnia 2019 r. rozpocząć procedurę przetargową, a już 30 grudnia 2019 r. został wysłany 

wniosek o opłatę zaliczkową łącznie z rozstrzygnięciem przetargu, ale umowa została 

wysłana w nowym roku. Propozycja wojewody jest taka, aby założyć 200.000,00 zł  

z własnych pieniędzy, a później zwrócić się o refundację do wojewody. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał o kwotę  699.875,96 zł wprowadzając jednocześnie zadanie „Budowa drogi gminnej 

w m. Możne”. Dodał, iż była to inwestycja jednoroczna zakończona w ubiegłym roku. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż ta inwestycja nie została w pełni rozliczona. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, czy zwiększony plan wydatków w rozdz. 75023 § 4590 o kwotę 42.193,00 zł to 

pieniądze na nagrody dla pracowników. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, iż jest to odszkodowanie dla poprzedniego skarbnika. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, dlaczego zwiększa się w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska –

plan wydatków o kwotę 553.542,00 zł. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, iż dotyczy to również środków, które nie wpłynęły w ubiegłym roku i nie 

można było zakończyć etapów finansowania prac. 

 

Innych uwag ani pytań do projektów uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

stanowisko w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż stanowisko tego typu obrazuje stan finansów samorządu ze względu na zmiany 

obietnic ze strony rządu.  Wspomniał o kosztach, nowych zadaniach pozostających na 

barkach samorządów gminnych. W ostatnim czasie mowa jest nawet o 2 mln zł na spełnienie  

i pokrycie planów rządu z budżetu własnego gminy. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 



Opinia Komisji: 

Komisja,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała stanowisko w sprawie sytuacji finansów 

jednostek samorządu terytorialnego wskazując jego odbiorców: Radę Ministrów, Parlament 

i Prezydenta. 

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

nadmienił, iż ze względu na to, że nowy radny Adam Chajęcki nie zastępuje miejsca 

poprzedniego, należy uchwałą zmienić ilość członków komisji. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż zmiana polega na dołączeniu członka do w/w komisji. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania członków Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej 

w Olecku. 

 

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków 

 i Petycji Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż zmiana polega na dołączeniu członka do w/w komisji. 

 

Uwag ani pytań do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

 

 

 



 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Członek Komisji –Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła wniosek o przedstawienie informacji dotyczącej wpływów do budżetu gminy  

z obecnie funkcjonującej żwirowni i na co są te środki wydatkowane. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko  

zgłosił, iż świetlica wiejska w Babkach Oleckich pomimo generalnego remontu jest w złym 

stanie – wskazał na wychodzący grzyb na ścianach, odpadający tynk, płynącej wodzie po 

ścianach oraz wycieku wody spod płytek. Zapytał czy jest gwarancja na wykonany pierwotnie 

remont i jeśli tak to zwraca uwagę, aby poprawki zostały dokonane  na wiosnę. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Rafał Cezary Bielawski  

zgłosił wniosek, aby podjąć działania, żeby zobowiązać właścicieli prywatnych działek do ich 

uprzątnięcia ze względu na nieestetyczny wygląd – za przykład podał teren w okolicy Hotelu 

„Skarpa”. 

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zgłosił następujące wnioski: 

- uprzątnąć Wiewiórczą Ścieżkę, 

- zabezpieczyć znacznie podgryzione przez bobry drzewo w miejscu zwanym „małpim 

gajem” na Wiewiórczej Ścieżce, po drugiej stronie jeziora (zwrócił również uwagę na to, iż 

jest tam takich drzew więcej, ale z mniejszym stopniem zagrożenia), 

- sprawdzić oznakowane do wycięcia drzewa na Wiewiórczej Ścieżce, gdyż już przez dłuższy 

okres czasu są oznakowane, a nic się dalej nie dzieje. 

 

 

 
 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko 
 


